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P R O T O K Ó Ł NR LIX/18 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 czerwca 2018 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 12 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena  - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna - Skarbnik Gminy 

4/ Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny 

5/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, zaproszeni goście. /Lista obecności w załączeniu/ 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Drzewiecki Ireneusz, 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Burmistrz Kożuchowa oraz Przewodniczący Rady Miejskiej wręczyli 

zaproszonym gościom stypendia za osiągnięcia w dziedzinie sportu oraz zajmujących się 

twórczością artystyczną i upowszechnianiem kultury. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2017 rok. 

   Podjęcie uchwał w sprawach: 

   2.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2017 rok. /numer druku LIX/1/18/ 

   2.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2017 rok. /numer druku LIX/2/18/ 

3. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za I półrocze 2018 roku. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   6.1. rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LIX/3/18/ 

   6.2. przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie we Wrocławiu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. /numer druku LIX/4/18/ 

   6.3. zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LIX/5/18/ 

   6.4. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2018-2033. /numer druku LIX/6/18/ 

   6.5. uchwalenia programu polityki zdrowotnej - Program szczepienia profilaktycznego 

przeciwko grypie dla osób po 65 roku życia. /numer druku LIX/7/18/ 

   6.6. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

LIX/8/18/ 

   6.7. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

LIX/9/18/ 

   6.8. udzielenia dotacji celowej Gminie Nowa Sól Miasto w celu realizacji zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego. /numer druku LIX/10/18/ 

   6.9. udzielenia dotacji celowej Gminie Nowa Sól Miasto w celu realizacji zadania z zakresu 

publicznego transportu zbiorowego. /numer druku LIX/11/18/ 

   6.10. wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowych dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LIX/12/18/ 

   6.11. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LIX/13/18/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LVIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy 

Kożuchów, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania. /numer 

druku LIX/14/18/.  

Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad. /za – 11/  

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 
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Następnie Burmistrz Kożuchowa złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad następujących 

projektów uchwał: 

- w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Nowa Sól Miasto w celu realizacji zadania 

z zakresu publicznego transportu zbiorowego. /numer druku LIX/10/18/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wycofany z porządku obrad. /za – 11/  

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 

- w sprawie udzielenia dotacji celowej Gminie Nowa Sól Miasto w celu realizacji zadania 

z zakresu publicznego transportu zbiorowego. /numer druku LIX/11/18/ 

Projekt uchwały został jednogłośnie wycofany z porządku obrad. /za – 11/  

Podczas głosowania obecnych 11 radnych na stan 15. 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu poinformowała, że podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych  w dniu 

27 czerwca br. został podjęty formalny wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa /numer druku LIX/3/18/. Następnie 

przewodnicząca komisji dodała, że skarga została skierowana do ponownego rozpatrzenia przez 

Komisję Rewizyjną, ponieważ członkowie obu komisji mieli zastrzeżenia do uzasadnienia ww. 

projektu uchwały.  

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad większością głosów. /za - 10, przeciw - 0, 

wstrzymało się od głosowania - 2, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Proponowany porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2017 rok. 

   Podjęcie uchwał w sprawach: 

   2.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2017 rok. /numer druku LIX/1/18/ 

   2.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2017 rok. /numer druku LIX/2/18/ 

3. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za I półrocze 2018 roku. 

4. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   6.1. przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie we Wrocławiu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. /numer druku LIX/4/18/ 

   6.2. zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LIX/5/18/ 

   6.3. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2018-2033. /numer druku LIX/6/18/ 

   6.4. uchwalenia programu polityki zdrowotnej - Program szczepienia profilaktycznego 

przeciwko grypie dla osób po 65 roku życia. /numer druku LIX/7/18/ 

   6.5. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

LIX/8/18/ 

   6.6. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku 

LIX/9/18/ 

   6.7. wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowych dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LIX/12/18/ 

   6.8. ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LIX/13a/18/ 

   6.9. zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Kożuchów, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania. /numer druku LIX/14/18/.  

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Nr LVIII. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2. 

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2017 rok wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego. /Uchwała w załączeniu/. 
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Perdian Halina – członek Komisji Rewizyjnej, przedstawiła stanowisko Komisji Rewizyjnej do 

sprawozdania finansowego oraz wniosek Komisji o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Kożuchowa. /W załączeniu./ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do wniosku Komisji Rewizyjnej. /Uchwała w załączeniu/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

i Budżetu, Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji  Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu po rozpatrzeniu 

przedstawionych dokumentów, wyraziła pozytywną opinię wykonania budżetu Gminy 

Kożuchów za 2017 rok. Następnie podziękowała pracownikom urzędu, radnym Rady Miejskiej, 

Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy oraz Burmistrzowi Kożuchowa za realizację 

i wykonanie budżetu za 2017 rok. Następnie podczas dyskusji zapytano o stosunek głosów 

członków Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa. 

Następnie Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że będzie przeciwny 

udzieleniu absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2017 rok. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 2.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok. /numer druku LIX/1/18/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 2.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2017 rok. 

/numer druku LIX/2/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty bezwzględną większością głosów. /za – 11, przeciw – 1, 

wstrzymało się od głosowania – 0, nie głosowało – 0/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył gratulacje Burmistrzowi 

Kożuchowa oraz Skarbnikowi Gminy za uzyskane absolutorium oraz podziękował za 

współpracę. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował radnym Rady Miejskiej w Kożuchowie za 

udzielenie absolutorium. Następnie podziękował Skarbnikowi Gminy, Sekretarzowi Gminy oraz 

pracownikom Urzędu Miejskiego w Kożuchowie za współpracę.  

 

Do pkt. 3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z wykonania funduszu 

sołeckiego za I półrocze 2018 roku. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między 

sesjami. Następnie przedstawił zestawienie odpowiedzi na interpelacje, wnioski i oświadczenia 

zgłoszone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 30 maja 2018 r. /Informacje w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Grzelak Dorota – radna Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zapytano o wnioski z przeglądu gwarancyjnego inwestycji 

przeprowadzonych przy ul. Młynarskiej, Rataja, Koszarowej i Młynarskiej oraz na Osiedlu Pod 

Lasem. Następnie zwrócono uwagę na powstałe zapadnięcia chodnika w miejscowości Solniki, 

poproszono o wykonanie napraw pogwarancyjnych na drodze w Podbrzeziu Dolnym. 

Na zakończenie dyskusji poproszono o doprecyzowanie wcześniejszej interpelacji w sprawie 

kożuchowskiego żłobka. 
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Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie o składanie interpelacji, wniosków i oświadczeń w formie ustnej lub pisemnej. 

Następnie otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Wajman Grzegorz – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji złożono niżej wymienione interpelacje radnych Rady Miejskiej 

w Kożuchowie. Następnie podczas dyskusji wyrażono niezadowolenie z powodu podejmowania 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa, argumentując że Rada 

Miejska w Kożuchowie nie powinna ustalać wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa na 

podstawie wytycznych zawartych w Rozporządzeniu Rady Ministrów. Następnie zapytano 

o miejsce zakupu biletów komunikacji miejskiej. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie złożone w formie pisemnej podczas 

sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie: 

 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej 

cyt.: 

1. Proszę o ponowne wstawienie ławek, które znajdowały się na skwerze (działka 381 obręb 2), 

a zabrane w trakcie czerwcowego remontu chodników przy ul. Głowackiego. 

Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej  

cyt.:  

2. Proszę o skierowanie pisma do Zarządu Dróg Wojewódzkich w sprawie przebudowy 

skrzyżowania z ulicy Żeromskiego na drogę wojewódzką nr 283. Na obecną chwilę bardzo 

dużym utrudnieniem ze względu na znajdującą się wysepkę jest wyjazd w prawą stronę (w stronę 

ronda skrzyżowanie drogi nr 283 z drogą wojewódzką nr 297). Proszę o wykonanie wizji lokalnej 

w tej sprawie. 
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3. Proszę o skierowanie pisma do Dyrektora Zarządu Zlewni w Zielonej Górze PGW Wody 

Polskie w sprawie cofnięcia pozwolenia wodno-prawnego dla firmy Meyer-Jerzyny na podstawie 

niezgodności pokontrolnych przez Lubuski WiOŚ ww. firmie (pismo W1.7024.1.49.2018.EC). 

Nowocień Andrzej – radny Rady Miejskiej 

cyt.:  

4. Na prośbę mieszkańców Stypułowa, proszę o wyczyszczenie chodnika na drodze 

wojewódzkiej nr 296 od numeru domu 128 do 144, ponieważ na dzień dzisiejszy chodnik jest 

zarośnięty. 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

cyt.: 

5. Proszę o podcięcie gałęzi drzewa z gatunku wierzby, rosnącej na rogu ul. Klasztornej 

i Kościelnej w Kożuchowie. 

6. Proszę o obniżenie krawężników przy przejściu dla pieszych przy ul. Okrzei lub namalowanie 

drugich pasów dla pieszych na starym miejscu. 

7. Proszę o wykonanie zjazdu i podjazdu dla wózków dziecięcych i wózków inwalidzkich przy 

sklepie „Biedronka” przy ul. Nowosolnej.  

Wajman Grzegorz – radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

8. Na wniosek mieszkańców proszę o zamontowanie znaków zakazu postoju na osiedlu 

Piaskowa 8 równolegle do krawędzi chodnika. Po przeciwnej stronie został wybudowany 

parking, a zatrzymujące się tam pojazdy utrudniają wjazd i wyjazd z parkingu jak i przejazd 

drogą. 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

cyt.: 

9. Ul. Kolorowa – chodnik w kierunku targowiska od strony cmentarza – wgłębienie. 

10. Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie zwraca się z prośbą o postawienie znaków 

informujących o wyjeździe samochodów OSP przy ulicy Chopina i przy ulicy Nowosolnej. 

11. Ul. Szprotawska – droga powiatowa – chodnik w złym stanie (nierówności) oraz brak 

oznakowania – tabliczek hydrantowych. 

12. Ul. Polna – droga powiatowa – chodnik w złym stanie technicznym oraz brak oznakowania – 

tabliczek hydrantowych. 

13. Ul. Polna – wyjazd z posesji 11/13 – brak widoczności podczas wyjazdu samochodu. 
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14. OSP w Kożuchowie zwraca się z prośbą o zrobienie i weryfikację ulic w Kożuchowie na 

mapie. 

15. OSP w Kożuchowie zwraca się z prośbą o udostępnienie kontaktów telefonicznych 

związanych ze zdarzeniami np. ranne zwierzęta, ptactwo oraz nadzorowanie nad przekazaniem 

protokołów o zabraniu zwierząt.  

 

Do pkt. 6.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

przekazania do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie we Wrocławiu projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków. /numer druku LIX/4/18/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

 W dyskusji udział wzięli: Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz - 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Rychlak Robert – kierownik w PUK USKOM, Jelinek Marcin – 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Jakóbczak Tomasz – radny Rady Miejskiej, Perdian Halina 

– radna Rady Miejskiej.  

 Podczas dyskusji mieszkanka Kożuchowa poprosiła o wgląd do projektu uchwały ww. 

sprawie oraz poprosiła o wyjaśnienie, kto wnioskował o podjęcie tej uchwały. Następnie 

kierownik w PUK USKOM przedstawił projekt uchwały ww. sprawie. Podczas dyskusji 

zapytano o sposób odwołania się od błędnie rozpatrzonej reklamacji mieszkańców, zapytano czy 

procedowany projekt uchwały przewiduje wzrost ceny za wodę, mieszkanka Kożuchowa 

poruszyła problem złej jakości wody, zapytano w jakiś sposób można złożyć reklamację 

w sprawie zanieczyszczonej wody. Następnie zapytano w jaki sposób można sprawdzić 

parametry zanieczyszczonej wody według regulaminu, zwrócono uwagę na konflikt interesu 

w sprawie zbadania zanieczyszczenia wody, zapytano gdzie znajduje się laboratorium, które bada 

wodę z terenu gminy, zapytano kiedy mieszkanka Kożuchowa wymieniała rury kanalizacyjne 

w swoim mieszkaniu, zapytano kiedy nastąpi wymiana kanalizacji przy ulicy Traugutta, 

Słowackiego i Wolności. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/  
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Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

Do pkt. 6.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2018 rok. /numer druku LIX/5/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz 

- Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji mieszkanka Kożuchowa poprosiła o wgląd do procedowanych 

projektów uchwał. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2018-2033. /numer druku LIX/6/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia programu polityki zdrowotnej - Program szczepienia profilaktycznego przeciwko 

grypie dla osób po 65 roku życia. /numer druku LIX/7/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku LIX/8/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 6.6.    

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. /numer druku LIX/9/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowych dla podmiotów prowadzących 

żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kożuchów. /numer druku LIX/12/18/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Kożuchowa. /numer druku LIX/13a/18/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

i Budżetu, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz - 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Brzezińska Barbara – radna Rady Miejskiej.  

Podczas dyskusji przedstawiono proponowane zmiany do ww. projektu uchwały. 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 8, przeciw - 0, wstrzymało się od 

głosowania - 3, nie głosowało - 1/ 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy Kożuchów, trybu 

postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposób jej rozliczania. /numer druku LIX/14/18/.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 12/ 
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Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.     

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – 

Burmistrz Kożuchowa, Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Prokopiak Alicja – 

mieszkanka Kożuchowa, Rychlak Robert – kierownik w PUK USKOM, Szukiełowicz Zdzisław – 

radny Rady Miejskiej, Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Zwolińska 

Magdalena – Sekretarz Gminy. 

Podczas dyskusji sprostowano informacje w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Kożuchowa, mieszkanka Kożuchowa wyraziła niezadowolenie, że po zamknięciu poprzedniej 

dyskusji nie udzielono jej głosu, wyjaśniono różnice między spółkami wodnymi a spółką PUK 

USKOM, ponownie wyjaśniono znaczenie i wymagania podjęcia regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków oraz wprowadzenia abonamentu, wyrażono niezadowolenie ze zbyt 

wysokich opłat za wodę i za odprowadzanie ścieków na terenie Gminy, poproszono o wskazanie 

ilości zadłużeń za niedokonywanie opłat przez mieszkańców za wodę i odprowadzanie ścieków, 

wyjaśniono funkcjonowanie sprzętu do nagrywania posiedzeń rady, poproszono o podanie cen 

biletów komunikacji miejskiej, zapytano czy będą darmowe przejazdy komunikacją miejską dla 

emerytów, zapytano dlaczego w Kożuchowie jest tylko jeden przystanek obsługujący 

komunikację miejską SUBBUS, poproszono o podanie kosztów uruchomienia linii 

autobusowych komunikacji miejskiej, omówiono propozycje kursów komunikacji miejskiej 

m. in. na terenach wiejskich, poproszono o dostawienie większej ilości ławek oraz koszy na 

śmieci m. in. przy ulicy Słowackiego i Wolności oraz zgłoszono problem bałaganu na Cmentarzu 

Komunalnym w Kożuchowie. Na zakończenie dyskusji Przewodniczący Rady odczytał pismo 

w sprawie ogłoszenia miesięcznej przerwy w pracach Rady i komisji tej Rady, za który to okres 

nie przysługuje dieta. /Pismo w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz - Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr LVIII z dnia 30 maja 2018 r. został przyjęty większością 

głosów. /za- 11, przeciw - 0, wstrzymało się od głosowania - 1, nie głosowało - 0/ 

 



13 

 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:00. 

Zapis audio posiedzenia na płycie CD stanowi załącznik do protokołu.  

 

       Protokołowała                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

           Magdalena Raszewska           Ireneusz Drzewiecki 


